
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-03/24-01/12 

URBROJ: 2182-10-01-24-2 

Knin,  17. prosinca 2024.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 38. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 17. prosinca 2024. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s 

početkom  u 16:35 sati.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Nikola Bajić  

2. Marjan Blažević 

3. Tomislav Čolak 

4. Ante Dujić 

5. Veselin Đujić 

6. Nino Grabić  

7. Davor Ilić 

8. Mario Krišto 

9. Slavko Krvavica 

10. Ana Marić 

11. Spomenka Martić 

12. Dragan Miličević 

13. Vedrana Požar  

14. Gordana Sarić 

15. Gabrijela Šimić 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da se na sjednicama Vijeća sustavno vrijeđaju vijećnici, 

najčešće on i vijećnik Tomislav Čolak i da je to uneseno u predmetni zapisnik, a da predsjednik ne 

reagira na vrijeđanja vijećnika te je pitao hoće li on i vijećnik Tomislav Čolak dobiti ispriku. 
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Predsjednik je rekao da je više puta pozivao vijećnike na konstruktivnu raspravu bez bilo 

kakvih uvreda i da to čini i sada, ali da on ne može utjecati na to što će netko izreći tijekom 

sjednice. Ponovo je apelirao na vijećnike da se vode konstruktivne rasprave, uz međusobno 

uvažavanje i bez vrijeđanja.  

Vijećnik Nino Grabić je rekao da je predsjednik prema Poslovniku Gradskog vijeća Grada 

Knina obvezan u trenutku izricanja uvrede reagirati i osobi koja je izrekla uvredu oduzeti riječ, a u 

slučaju ponavljanja udaljiti je sa sjednice, što predsjednik nije učinio. Dodao je da je uvreda 

navedena i u zapisniku te je pozvao vijećnike da isti ne usvoje.  

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da ni nakon tri mjeseca nije dobio odgovor u svezi 

koncesije za poslove dimnjačara te je još jednom zamolio traženi odgovor.  

Predsjednik je rekao da će vijećniku odgovor biti dostavljen u što je moguće prije.  

 

Zapisnik s 37. sjednice Gradskog vijeća je usvojen većinom glasova, 10 „za“ i 5 „protiv“ 

(Marić, Dujić, Grabić, Sarić, Čolak).     

 

 

Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

D N E V N I      R E D 

 

1. Izvješće o mirovanju mandata vijećnika Gradskog vijeća Grada Knina zbog podnesene 

obavijesti o mirovanju mandata i početku obnašanja vijećničke dužnosti zamjenika 

vijećnika 

(Izvjestiteljica: mr.sc. Spomenka Martić, predsjednica Mandatnog povjerenstva) 

2. Godišnje izvješće o upravljanju nekretninama za 2024. godinu Javne ustanove Lokalna 

razvojna agencija Matica 

(Izvjestiteljica: Ivona Grcić, ravnateljica JULRA Matica) 

3. Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o radu Kninskog muzeja Knin 

(Izvjestitelj: Goran Mrnjavac, ravnatelj Kninskog muzeja Knin) 

4. Prijedlog II. izmjene Programa javnih potreba u udruga civilnog društva na području 

Grada Knina za 2024. godinu 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                          društvene djelatnosti)   

5. Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u kulturi na području Grada Knina za 

2024. godinu 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                          društvene djelatnosti)   

6. Prijedlog II. izmjena Programa socijalnih davanja na području Grada Knina za 2024. 

godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

7. Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u sportu na području Grada Knina za 

2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

8. Prijedlog II. izmjena Programa Općih javnih potreba u predškolskom odgoju,  školstvu i 

visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   
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9. Prijedlog III. izmjena Programa demografskih mjera na području Grada Knina za 2024. 

godinu 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                          društvene djelatnosti)   

     10.   Prijedlog IV. izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

 (Izvjestiteljica: Romana Stanić, pročelnica Upravnog odjela za programe EU, gospodarstvo, 

strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja) 

11. Prijedlog Programa javnih potreba u udruga civilnog društva na području Grada Knina 

za 2025. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

12. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi na području Grada Knina za 2025. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

13. Prijedlog Programa socijalnih davanja na području Grada Knina za 2025. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

14. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu na području Grada Knina za 2025. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

15. Prijedlog Programa Općih javnih potreba u predškolskom odgoju, školstvu i visokom 

obrazovanju na području Grada Knina za 2025. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

16. Prijedlog Programa demografskih mjera na području Grada Knina za 2025. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

17. Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe  

spašavanja Stanice Šibenik za 2025. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                    imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

18. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Knina za 

2025. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                    imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

19. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Knina za 

2025. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                    imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)     

      20. Prijedlog Proračuna Grada Knina za 2025. godinu s projekcijama za 2026. i 2027.    

             godinu 

 (Izvjestiteljica: Romana Stanić, pročelnica Upravnog odjela za programe EU,   gospodarstvo, 

strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja) 

      21.  Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Knina za 2025. godinu 

 (Izvjestiteljica: Romana Stanić, pročelnica Upravnog odjela za programe EU, gospodarstvo, 

strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja) 

22. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Grada Knina za 2025. godinu 

za redovito godišnje financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću 

Grada Knina i članova Gradskog vijeća Grada Knina izabranih s liste grupe birača 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   
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23. Prijedlog Odluke o nagradi za rad članovima Vijeća srpske nacionalne manjine Grada 

Knina za 2025. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

24. Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak Grada Knina 

 (Izvjestiteljica: Romana Stanić, pročelnica Upravnog odjela za programe EU, gospodarstvo, 

strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja) 

25. Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalnog 

linijskog prijevoza putnika na području Grada Knina i raskidu Ugovora o koncesiji  

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

26. Prijedlog Odluke o utvrđivanju načina indeksacije koncesijske naknade utvrđene 

Odlukom o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti - obavljanje 

dimnjačarskih poslova na području Grada Knina   

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

27. Vijećnička pitanja 

_________________________________________________________ 

 

 

Točka 1. 

Izvješće o mirovanju mandata vijećnika Gradskog vijeća Grada Knina  

zbog podnesene obavijesti o mirovanju mandata i početku obnašanja  

vijećničke dužnosti zamjenika vijećnika 

 

Vijećnica Spomenka Martić, kao predsjednica Mandatnog povjerenstva, izvijestila je da je 

vijećnik Goran Mrnjavac, izabran s liste HDZ-a, iz razloga početka obnašanja nespojive dužnosti 

ravnatelja Kninskog muzeja Knin, svoj vijećnički mandat u Gradskom vijeću Grada Knina stavio u 

mirovanje, dana 21. listopada 2024. godine te da je dana 22. listopada 2024. godine, politička 

stranka HDZ, za zamjenicu vijećnika Gorana Mrnjavca, odredila vijećnicu Gordanu Sarić i da su se 

time stekli uvjeti za početak njenog vijećničkog mandata.  

Izvješće o mirovanju mandata vijećnika Gradskog vijeća Grada Knina zbog podnesene 

obavijesti o mirovanju mandata i početku obnašanja vijećničke dužnosti zamjenika vijećnika 

primljeno je na znanje te je isto utvrđeno Zaključkom koji čini sastavni dio Zapisnika.         

   

 Vijećnica Gordana Sarić je dala prisegu. 

 

 

Točka 2. 

Godišnje izvješće o upravljanju nekretninama za 2024. godinu  

Javne ustanove Lokalna razvojna agencija Matica 

 

Ivona Grcić, ravnateljica Javne ustanove Lokalna razvojna agencija Matica ukratko je  

izvijestila o javnim pozivima za davanje u najam prostora koji su dani na upravljanje Matici, o 

provedenim aktivnostima i događanjima, o broju korisnika prostora te financijskim pokazateljima 

za 2024. godinu.   

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Ante Dujić je rekao da je Matica osnovana zbog planiranja, pripreme i provedbe 

projekata i da je izgubila smisao zbog kojeg je osnovana jer se samo bavi iznajmljivanjem 

poslovnih prostora u vlasništvu Grada Knina. 
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Vijećnik Nino Grabić je rekao da Matica iznajmljuje prostore, a pravi 20.000 eura minusa 

godišnje i da iz toga proizlazi da je Matica nepotrebna i da novci koji su joj dani služe samo za 

plaće zaposlenih. Dodao je da se kroz iznajmljivanje pokušava prikriti neuspjeh, blamaža i 

promašaj izgradnje tih prostora te da se ništa drugo ne može iščitati iz predmetnog Izvješća.  

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da su glavna interesna područja ustanove Matica 

strateško planiranje, priprema i provedba projekata, poduzetništvo, poljoprivreda i ruralni razvoj 

turizma. Da građani za Maticu plaćaju 254.000 eura, a da je vidljivo stanje u pogledu 

poduzetništva, poljoprivrede i turizma, da će se iduće godine povećati troškovi i da ustanova 

Matica nije ni trebala biti osnovana. Pitao je koliko je prihodovano sredstava od iznajmljivanja 

poslovnih prostora tvrtkama Velebit ambalaža i Velebit gastro. 

Ravnateljica Ivona Grcić je rekla da su u ovom Izvješću navedeni samo financijski 

pokazatelji koji se odnose na nekretnine, a ne na cjelokupne financijske pokazatelje ustanove 

Matica te je rekla da će vijećniku dostaviti pisani odgovor.   

Godišnje izvješće o upravljanju nekretninama za 2024. godinu Javne ustanove Lokalna 

razvojna agencija Matica usvojeno je većinom glasova, 9 „za“ i 6 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ,  

Čolak), te je isto utvrđeno Zaključkom koji čini sastavni dio Zapisnika.         

 

 

Točka 3. 

Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama  

Pravilnika o radu Kninskog muzeja Knin  

 

Goran Mrnjavac, ravnatelj Kninskog muzeja Knin je ukratko naveo razlog za donošenje 

predloženih izmjena i dopuna istog te je pojasnio iste. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao ima li problema u Muzeju budući su u proračunu za iduću 

godinu smanjeni planirani prihodi od ulaznica, zakupa restorana, suvenirnice  i zip lina, a ravnatelj 

Goran Mrnjavac je rekao da u vrijeme donošenja proračuna za 2025. godinu nije bio ravnatelj, ali 

da je stanje u Muzeju dobro i da je ove godine prodano 27.000 ulaznica te da će se navedene 

stavke, u slučaju potrebe, korigirati rebalansom.  

Prethodna suglasnost na Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o radu 

Kninskog muzeja Knin dana je većinom glasova, 11 „za“ i 4 „suzdržana“ (Dujić, Grabić, Krišto, 

Sarić), i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 4. 

Prijedlog II. izmjene Programa javnih potreba udruga  

civilnog društva na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su II. izmjene Programa javnih potreba udruga civilnog društva na 

području Grada Knina za 2024. godinu donesene većinom glasova, 9 „za“ i 6 „suzdržanih“ (Klub 

vijećnika HDZ, Čolak),  i sastavni su dio Zapisnika.           
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Točka 5. 

Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u kulturi  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Ante Dujić je pitao za razlog povećanja stavke „izdaci za božićne blagdane“ za 

40.000 eura, a zamjenica gradonačelnika Kristina Perić je rekla da se Proračunom prvo planira 

manji iznos za predmetni stavku te da se tijekom godine prate proračunska sredstva i da se ukoliko 

postoji mogućnost stavka poveća, a da se najveći trošak odnosi na izvođače jer su cijene usluga 

istih porasle.  Vijećnik Ante Dujić je pitao mogu li mu se dostaviti ugovori sklopljeni s 

izvođačima, a predsjednik je rekao da će mu isti biti dostavljeni.  

Vijećnik Nino Grabić je komentirao da na Adventu budu uvijek isti izvođači te je predložio 

da Grad kupi svoje klizalište i pitao je za financijsku opravdanost unajmljivanja klizališta i 

opreme.  

Zamjenica gradonačelnika Kristina Perić je rekla da se prigovara kad se nešto kupuje, da 

mora postojati obučena osoba za postavljanje i održavanje klizališta, da na tržištu nema čilera za 

kupiti te da je jednostavnije unajmiti klizalište. Dodala je da se najam opreme ne odnosi samo na 

klizalište nego i za izvođače. Vijećnik Nino Grabić je rekao da ova vlast ima dvostruka mjerila 

koja primjenjuje ovisno o situaciji. 

Prijedlog je prihvaćen te su II. izmjene Programa javnih potreba u kulturi na području 

Grada Knina za 2024. godinu donesene većinom glasova, 8 „za“ i 7 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, 

Požar, Čolak),  i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

Točka 6. 

Prijedlog II. izmjena Programa socijalnih davanja  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su II. izmjene Programa socijalnih davanja na području Grada 

Knina za 2024. godinu donesene većinom glasova, 13 „za“, 1 „protiv“ (Sarić) i 1 „suzdržan“ 

(Čolak),  i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

Točka 7. 

Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u sportu  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su II. izmjene Programa javnih potreba u sportu na području 

Grada Knina za 2024. godinu donesene većinom glasova, 13 „za“ i 2 „suzdržana“ (Požar, Čolak),  

i sastavni su dio Zapisnika.           
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Točka 8. 

Prijedlog II. izmjena Programa Općih javnih potreba u predškolskom odgoju,   

školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su II. izmjene Programa Općih javnih potreba u predškolskom 

odgoju,  školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2024. godinu donesene 

većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak),  i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

Točka 9. 

Prijedlog III. izmjena Programa demografskih mjera  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da imamo najviše poreze, najskuplje smeće i vodu u 

Dalmaciji te je predložio da se dio tih sredstava vrati građanima na način da se uloži u mlade 

obitelji i novorođenu djecu.   

Prijedlog je prihvaćen te su III. izmjene Programa demografskih mjera na području Grada 

Knina za 2024. godinu donesene većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), i sastavni su 

dio Zapisnika.           

 

 

Točka 10. 

Prijedlog IV. izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

 

Romana Stanić, pročelnica Upravnog odjela za programe EU, gospodarstvo, strateško 

planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja je pojasnila predložene izmjene i 

dopune Proračuna i razloge smanjenja prihoda i povećanja rashoda. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za financije i proračun nema primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da je Grad Knin godinama ulazio u dozvoljeni minus i da su 

dizani krediti za predfinanciranje Intervencijskog plana dok SAFU ne vrati novac Gradu Kninu. 

Pitao je koliko je od strane SAFU-a Gradu vraćeno novaca, koliko nam još duguju temeljem naših 

potraživanja i je li vraćenim novcem otplaćen dio kredita.  

Pročelnica Romana Stanić je rekla da je Intervencijski plan trebao biti financiran s 85 % 

sredstava od strane EU fondova, s 12 % iz nacionalne komponente i s 3 % od strane Grada Knina, 

ali da je 2020. godine država odustala od financiranja Plana pa da je Grad morao preuzeti i taj dio i  

financirati 15 % planiranih sredstava te da su ista financirana s četiri milijuna eura gradskih 

sredstava i podizanjem dugoročnog kredita.  

Vijećnik Nino Grabić je pitao zašto se onda od 2020. godine nebrojeno puta prezentiralo da 

je to za potrebe predfinaciranja projekata i da će se ta sredstva vratiti Gradu.    

Pročelnica Romana Stanić je rekla da je mislila da vijećnik pita za dugoročni kredit te je 

pojasnila da je kratkoročni kredit vraćen od ZNS-ova odnosno iz sredstava za koje je rečeno da se  

ne mogu predfinancirati i koja sredstva su morala biti plaćena do kraja prošle godine kako bi se 

mogao ostvariti povrat sredstava. 
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Vijećnik Ante Dujić je pitao zašto u Poduzetničkom centru u Kninu nije bilo potrošnje 

električne energije pa su planirana sredstva skinuta s te stavke. Predsjednik je rekao da će vijećnik 

dobiti pisani odgovor.  

Vijećnik Tomislav Čolak je komentirao pojedine stavke i rekao da je ovaj rebalans 

predizborni program za naredne lokalne izbore jer se za 2025. godinu najavljuju kapitalni projekti i 

to: logističko distributivni centar, sportsko rekreacijski centar, autobusni kolodvor, trg kod 

Gospine crkve, vatrogasni dom, vodovod Žagrović – Oćestovo, vodovod Polača – Pliskovo i hostel 

u staroj bolnici te je rekao da ne može podržati ovakav rebalans. 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je napustila sjednicu, nazočno 14 vijećnika. 

Prijedlog je prihvaćen te su IV. izmjene i dopune Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

donesene većinom glasova, 8 „za“, 5 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, Čolak) i 1 „suzdržan“ (Požar),  

i sastavni su dio Zapisnika.           

 

Točka 11. 

Prijedlog Programa javnih potreba udruga civilnog društva  

na području Grada Knina za 2025. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je rekla da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim Programom 143.980,93 

eura te je navela aktivnosti koji će se financirati u sklopu istoga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program javnih potreba udruga civilnog društva na području 

Grada Knina za 2025. godinu donesen većinom glasova, 13 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak),  i sastavni 

je dio Zapisnika.           

 

Točka 12. 

Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi  

na području Grada Knina za 2025. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je rekla da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim Programom 271.000,00 

eura te je navela aktivnosti koji će se financirati u sklopu istoga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program javnih potreba u kulturi na području Grada Knina za 

2025. godinu donesen većinom glasova, 9 „za“, 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ) i 1 „suzdržan“ 

(Čolak),  i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 13. 

Prijedlog Programa socijalnih davanja  

na području Grada Knina za 2025. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je rekla da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim Programom 172.620,00 

eura te je navela aktivnosti koji će se financirati u sklopu istoga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen Program socijalnih davanja na području Grada Knina za 2025. 

godinu donesen većinom glasova, 13 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           
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Točka 14. 

Prijedlog Programa javnih potreba u sportu  

na području Grada Knina za 2025. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je rekla da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim Programom 272.300,00 

eura te je navela aktivnosti koji će se financirati u sklopu istoga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program javnih potreba u sportu na području Grada Knina za 

2025. godinu donesen većinom glasova, 12 „za“ i 2 „suzdržana“ (Požar, Čolak), i sastavni je dio 

Zapisnika.           

 

Točka 15. 

Prijedlog Programa Općih javnih potreba u predškolskom odgoju, školstvu  

i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2025. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je rekla da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim Programom 195.080,00 

eura te je navela aktivnosti koji će se financirati u sklopu istoga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program Općih javnih potreba u predškolskom odgoju, školstvu 

i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2025. godinu donesen većinom glasova, 13 

„za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 16. 

Prijedlog Programa demografskih mjera  

na području Grada Knina za 2025. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je rekla da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim Programom 92.900,00 

eura te je navela mjere koji će se financirati u sklopu istoga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Mario Krišto je rekao da pored dosadašnjeg povećanja iznosa naknade za 

novorođenu djecu i dalje treba težiti povećanju iste te je podsjetio da je Knin u razdoblju od 2000. 

do 2005. godine bio prepoznatljiv kao grad mladih.  

Prijedlog je prihvaćen te je Program demografskih mjera na području Grada Knina za 2025. 

godinu donesen većinom glasova, 13 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak),  i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 17. 

Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti  

Hrvatske gorske službe spašavanja Stanice Šibenik za 2025. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je rekao da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim 

Programom 8.000,00 eura te je naveo aktivnosti koji će se financirati u sklopu istoga. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 
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Prijedlog je prihvaćen te je Program javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske 

gorske službe spašavanja Stanice Šibenik za 2025. godinu donesen, većinom glasova, 13 „za“ i 1 

„suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.          . 

 

 

Točka 18. 

Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture  

na području Grada Knina za 2025. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je rekao da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim 

Programom 1.284.000,00 eura te je naveo komunalnu infrastrukturu koja će se financirati u sklopu 

istoga. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da se ovim Programom godinama navode ista naselja za 

asfaltiranje ulica i pitao kada će se završiti asfaltiranje ulica u tim naseljima te je dodao da se to 

izgleda samo planira, a ne izvrši.   

Vijećnik Nino Grabić se složio s vijećnikom Čolakom i rekao da je sve ovo popis želja i 

predizborni trik koji se neće ostvariti jer nema novaca.  

Prijedlog je prihvaćen te je Program građenja komunalne infrastrukture na području Grada 

Knina za 2025. godinu donesen većinom glasova, 8 „za“, 1 „protiv“ (Čolak) i 5 „suzdržanih“ 

(Klub vijećnika HDZ, Požar), i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 19. 

Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture  

na području Grada Knina za 2025. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je rekao da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim 

Programom 1.431.000,00 eura te je naveo komunalne djelatnosti koja će se financirati u sklopu 

istoga. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da se svake godine enormna sredstva troše na saniranje i 

nasipanje makadamskih puteva i da od toga nema koristi te da bi bilo korisnije da se svake godine 

asfaltirao određeni broj ulica. Dodao je da su u središtu grada, po ulicama rupe na svakom koraku i 

da se ništa ne održava, a da je infrastruktura u još gorem stanju. Da se problem treba sustavno 

rješavati i da je sve drugo bacanje novaca.   

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da se načelno slaže s vijećnikom ali da Grad Knin pokriva 

široko područje koje obuhvaća naselja s mnogobrojnim ulicama i cestama i da građani ne mogu 

godinama čekati dok njihova ulica ili put dođe na red za asfaltiranje jer ako se isti ne bi sanirali 

stariji građani ne bi mogli doći do grada ili u slučaju potrebe ne bi do njih mogla doći hitna pomoć. 

Vijećnik Tomislav Čolak je komentirao povećanje stavki nasipanja makadamskih cesta i 

košnje trave uz nerazvrstane ceste te je pitao za razlog od 100 % povećanja troškova električne 

energije iako su u gradu postavljena štedna rasvjetna tijela.   

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da nije povećana potrošnja nego troškovi električne 

energije i da bi jedino mjerodavna bila usporedba potrošnje električne energije javne rasvjete prije 

i nakon modernizacije ist, da je u međuvremenu postavljeno mnogo novih rasvjetnih tijela i da se 

cijena električne energije u povećavala. Dodao je da se od HEP-a može zatražiti potrošnja 
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električne energije u kilovatima po godinama prije i nakon modernizacije te je vijećnik Čolak 

tražio u pisanom obliku podatke potrošnje električne energije u kilovatima za 2018. i 2024. godinu. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Knina za 2025. godinu donesen većinom glasova, 9 „za“, 1 „protiv“ (Čolak) i 4 „suzdržana“ 

(Klub vijećnika HDZ), i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 20. 

Prijedlog Proračuna Grada Knina za 2025. godinu 

s projekcijama za 2026. i 2027. godinu 

 

Romana Stanić, pročelnica Upravnog odjela za programe EU, gospodarstvo, strateško 

planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja je rekla da je su u Proračunu 

Grada Knina za 2025. godinu ukupni prihodi i primici planirani u iznosu od 13.067.653,44 eura, a 

ukupni rashodi i izdatci u iznosu od 13.418.290,80 eura. Da razlika prihoda i rashoda iznosi 

350.637,36 eura i da će se ista podmiriti prenesenim viškom proračunskih korisnika te da je u 

Proračun uključen dio neiskorištenih sredstava kredita podignutog 2022. godine i 500.000 eura 

prenesenog manjka sukladno Odluci o sukcesivnom pokriću manjka.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da planirani prihodi od poreza na dohodak ostaju isti kao 

do sada i da budući da će plaće rasti u idućoj godini proizlazi da se ne očekuju nova zapošljavanja 

nego smanjenje zaposlenosti, ali da se nasuprot tome rashodi za zaposlene povećavaju s tri na 

četiri milijuna eura. Dalje je tražio pojašnjenje smanjenja vlastitih prihoda Vrtića zbog smanjenog 

broja upisane djece i pitao je zašto je smanjeno izdvajanje sredstava za Muzej za iznos od 

100.000,00 eura. 

Pročelnica Romana Stanić je rekla da je ravnateljica Vrtića bolje upućena u razlog 

smanjenja prihoda Vrtića, ali da misli da je razlog taj što u ovoj godini nije bilo upisa djece od 3 – 

6 godina te je dodala da sredstva za novi vrtić nisu planirana ovim Proračunom nego da će biti 

naknadno planirana rebalansom. Dodala je da Muzej godinama ostvaruje višak prihoda poslovanja 

iz vlastite djelatnosti i da se podrazumijeva da onda ta sredstva koristi u svome radu, a da se 

navedena sredstva od 100.000,00 eura, u slučaju potrebe, preusmjere na neku drugu ustanovu kojoj 

je to možda potrebnije. 

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao za razlog smanjenja broja upisane djece i koliko je djece 

ostalo neupisano u Vrtić, a pročelnica Romana Stanić je rekla da su u Vrtiću skupine djece brojnije 

od propisanog standarda i da se time željelo pomoći roditeljima i omogućiti upis što je moguće 

većeg broja djece, ali da je temeljem prijave nekog od roditelja na pedagoški standard i brojnost 

djece u skupinama, od strane inspekcije, Vrtiću naloženo smanjenje broja djece po skupinama 

sukladno pedagoškim standardima. Dodala je da je ove godine ostalo neupisano 60 djece i da se 

nada da će se otvaranjem novog vrtića zadovoljiti potreba za upis sve djece te da Grad Knin za 

Vrtić izdvaja oko 1.200.000 eura i da smatra da to nije mali iznos sredstava.    

Vijećnik Nino Grabić je rekao da će prema ovom Proračunu i njegovim projekcijama, sa 

sadašnjih 16 milijuna, za naredne dvije godine Proračun pasti na 12 milijuna eura te je pitao je li to  

možda posljedica svih uspješnih projekata kojima je ovaj grad oživljen. Dodao je da je Grad Knin 

očito na aparatima i da će se kada sadašnji gradonačelnik ode sa svoje dužnosti vidjeti rezultat 

njegovog mudrog rukovođenja Gradom te je pitao zašto Proračun pada u uvjetima kada je povećan 

porez i kad je ogromna inflacija, umjesto da raste.    

Vijećnik Ante Dujić je pitao o kojoj se projektnoj dokumentaciji radi za čiju je izradu u 

Proračunu planiran iznos od 476.240 eura i rekao je da je puno veći broj djece neupisan u Vrtić od 

ranije navedenih 60 djece. 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da se radi o projektnoj dokumentaciji za izgradnju 

autobusnog kolodvora i vatrogasnog doma, za obnovu stare bolnice i preuređenje u hostel te 

izgradnju nekoliko vodovoda.    
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Prijedlog je prihvaćen te je Proračun Grada Knina za 2025. godinu s projekcijama za 2026. 

i 2027. godinu donesen većinom glasova, 9 „za“ i 5 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, Čolak), i 

sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 21. 

Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Knina za 2025. godinu 

 

Romana Stanić, pročelnica Upravnog odjela za programe EU, gospodarstvo, strateško 

planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja je navela pravni temelj 

predložene odluke i dodala da ista nije mijenjana u odnosu na Odluku o izmjeni odluke o 

izvršavanju Proračuna za 2024. godinu te je predložila donošenje predložene odluke. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Knina za 2025. godinu 

donesena većinom glasova, 9 „za“ i 5 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, Čolak), i sastavni je dio 

Zapisnika.           

 

 

Točka 22. 

Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Grada Knina za 2025. godinu 

za redovito godišnje financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću 

Grada Knina i članova Gradskog vijeća Grada Knina izabranih s liste grupe birača 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je pojasnila način i iznose raspoređivanja sredstava za redovito godišnje 

financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Knina i članova Gradskog 

vijeća Grada Knina izabranih s liste grupe birača. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Grada Knina za 

2025. godinu za redovito godišnje financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću 

Grada Knina i članova Gradskog vijeća Grada Knina izabranih s liste grupe birača donesena 

većinom glasova, 13 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 23. 

Prijedlog Odluke o nagradi za rad članovima Vijeća  

srpske nacionalne manjine Grada Knina za 2025. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela pravni temelj za donošenje prijedloga te je pojasnila način i iznose 

nagrade za rad članovima Vijeća srpske nacionalne manjine Grada Knina za 2025. godinu. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o nagradi za rad članovima Vijeća srpske nacionalne 

manjine Grada Knina za 2025. godinu donesena većinom glasova, 13 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), 

i sastavni je dio Zapisnika.           
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Točka 24. 

Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak Grada Knina 

 

Romana Stanić, pročelnica Upravnog odjela za programe EU, gospodarstvo, strateško 

planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja je rekla da se ovom Odlukom 

predlaže smanjenje poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak i to da se niža porezna stopa s 22 

% smanji na 21 %, a da se viša porezna stopa s 33 % smanji na 32 %.   

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je predložio da se ne usvoji prijedlog o stopi poreza na dohodak  

od 21 % nego da se građanima Knina uvede stopa poreza na dohodak od 18 %. 

Vijećnik Nino Grabić se složio s vijećnikom Čolakom i rekao da ne bi bio problem u visini 

stope poreza na dohodak da građani imaju korist od toga u vidu više vrtića, smanjenja gubitka 

vode u komunalnom poduzeću i slično te da bi bilo dobro vidjeti ekonomske bravure i  proračun 

Grada kada se ne bi uzimalo od drugih i upravljalo tim sredstvima, nego da Grad sam osigura 

sredstva pa možda i kroz zapošljavanje u Preparandiji.  

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak 

Grada Knina donesena većinom glasova, 13 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio 

Zapisnika.           

 

Točka 25. 

Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalnog 

linijskog prijevoza putnika na području Grada Knina i raskidu Ugovora o koncesiji 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je naveo pravni temelj za donošenje predložene Odluke 

te je pojasnio da je Gradu Kninu, dana 31. listopada 2024. godine, Čazmatrans promet d.o.o. 

dostavio obavijest o raskidu Ugovora o koncesiji, iz razloga što je Šibensko-kninska županija, sa 

zajednicom ponuditelja Vincek d.o.o. i Slavonija bus d.o.o. zaključila ugovor za javni linijski 

prijevoz putnika na području Šibensko-kninske županije, koji se od 1. listopada 2024. godine 

počeo i konzumirati, čime je daljnje izvršavanje Ugovora o koncesiji postalo nerentabilno i 

neodrživo i slijedom čega prekidaju izvršavanje ugovorene usluge. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o ukidanju Odluke o davanju koncesije za obavljanje 

komunalnog linijskog prijevoza putnika na području Grada Knina i raskidu Ugovora o koncesiji 

donesena većinom glasova, 13 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Temeljem članka 66. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Knina predlagatelj je predloženu 

točku 26. povukao s Dnevnog reda.  

 

 

Točka 27. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Mario Krišto je pitao do kuda su stigli radovi na novom vrtiću i zašto Grad Knin nije 

mogao svojim umirovljenicima dati božićnicu.  

 

Gradonačelnik je rekao da je aneksom ugovora rok za dovršetak radova na novom vrtiću 

produžen do 21. ožujka 2025. godine i da je Grad zadovoljan dosadašnjom dinamikom 

izvođenja radova. Dalje je rekao da u Kninu ima 4 - 5 tisuća umirovljenika i da Grad nije u 

mogućnosti dati božićnicu svim umirovljenicima te da se nije odlučio na populističku mjeru od 
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20 -30 eura kao neki drugi gradovi, ali da s druge strane Grad tijekom cijele godine isplaćuje 

znatno veće jednokratne naknade socijalno najugroženijim građanima grada Knina.   

  

• Vijećnik Nino Grabić je podsjetio da je rečeno da će radovi na glavnom gradskom trgu biti 

završeni u kolovozu ove godine, ali da isti neće biti završeni u ovoj godini. Dalje je pitao za 

stanje u poduzetničkoj zoni i pitao je je li zakupac poslovnog prostora s kojim je raskinut 

ugovor izašao iz istog te ima li zainteresiranih za taj prostor i čemu će isti ubuduće služiti. 

 

 

Gradonačelnik je u svezi radova na trgu rekao da se čekalo na pjeskarenje metalnih ploča, ali i 

da se rok završetka radova pomjerao jer je konzervator inzistirao na postavljanju istih 

rasvjetnih tijela kojih nema na tržištu i da se nada da će i to uskoro biti riješeno. Za navedeni 

poslovni prostor je rekao da je raniji zakupac napustio isti te da je raspisan natječaj koji je 

otvoren do 9. siječnja iduće godine i da će se po završetku istog, ukoliko bude prijava, 

postupati sukladno zakonskim propisima.    

 

• Vijećnik Ante Dujić je rekao da su III. izmjenama i dopunama Proračuna za 2024. godinu  

osigurana dodatna sredstva od 57.000 eura za izgradnju zip lina te je pitao na što su konkretno 

utrošena ta sredstva, a pročelnica Romana Stanić je rekla da će vijećniku dostaviti pisani 

odgovor. 

 

 

• Vijećnik Tomislav Čolak je pitao gradonačelnika je li istina da su on i župan prošle godine, 

prije blagdana sv. Ante, okupljenim ženama u hali tvornice Velebit ambalaža, koje su došle 

tamo u svezi zaposlenja, obećavali brda i doline i ispunjenje životnog sna ako se zaposle u 

navedenoj tvornici. Dalje ga je pitao, ukoliko je navedeno istina, osjeća li se odgovornim za 

sudbinu tih žena jer su iste ostale bez posla i dvije zarađene plaće te hoće li i na koji način 

pomoći tim ženama. Drugo pitanje se odnosilo na javnu nabavu šatora za božićne blagdane, a 

vijećnik Čolak je rekao da su i prošle godine bile nepravilnost, ali da se ove godine išlo korak 

dalje. Rekao je da je ove godine, prema odluci gradske uprave, jednog kninskog poduzetnika 

nazvao direktor turističke zajednice i tražio mu ponudu za zakup šatora, koju mu je poduzetnik 

poslao i koja je za 5.000 eura bila niža od prošlogodišnjeg iznosa za zakup šatora. Da je nakon 

toga iz gradske uprave kninskog poduzetnika nazvao Anto Milišić rekavši mu da je raspisan 

javni poziv za zakup šatora i da se prijavi na isti, što je poduzetnik i učinio. Da je javni poziv 

izmijenjen 24 sata prije isteka roka za prijavu i da kninski poduzetnik nije ispunjavao uvjete 

javnog poziva te da je prihvaćena ponuda druge osobe čija je ponuda bila niže za 2.000 eura u 

odnosu na ponudu kninskog poduzetnika. Dodao je da će ove godine zakup šatora Grad Knin 

koštati 7.000 eura manje nego prošle godine i pitao je gradonačelnika je li mu to sumnjivo i 

gdje je završila razlika od 7.000 eura od zakupa šatora prošle godine.  

 

Gradonačelnik je u svezi prvog pitanja rekao da župan nije bio nazočan na navedenom 

sastanku, a da  je on samo sjedio i da nije sudjelovao u razgovoru između vlasnika tvrtke i 

drugih osoba te da Grad Knin nije, niti smije i ne može sudjelovati u zapošljavanju u privatnom 

sektoru. Dodao je da mu je žao osoba koje su radile u toj tvrtki i koje nisu uspjele naplatiti sva 

svoja potraživanja od Velebit ambalaže i da ne postoji zakonski način da Grad Knin pomogne 

istima, ali da su ih uputili kako da temeljem zakonskih mogućnosti dođu do svoji potraživanja 

od te tvrtke. Gradonačelnik je pobio navod o nepravilnostima u svezi javniog poziva za zakup 

šatora rekavši da su i prošle i ove godine odabrane najpovoljnije ponude. Dalje je rekao da je 

kninski poduzetnik sam, prije javnog poziva, obavijestio Grad da ima šator i da bi se natjecao 

za zakup istog te da je zbog toga pozvan da se prijavi na javni poziv, ali da njegova ponuda 

nije bila najpovoljnija i da je prihvaćena ponuda firme iz Zagreba. Dodao je da uvijek rado 

podržava kninske poduzetnike, ali da bi kršio zakon da prihvati skuplju ponudu nekog iz Knina 

u odnosu na jeftiniju ponudu nekog tko nije iz Knina.   

Vijećnik Čolak je rekao da gradonačelnik sve zna i da je zakup šatora dobio drugi kninski 

poduzetnik. Pročitavši članak iz sarajevskog Oslobođenja u svezi tvrtke Velebit ambalaže 
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dodao je da je u svezi te tvrtke gradonačelniku sve bilo poznato, da su on i župan primili tog 

poduzetnika i da je to tjerao do kraja, a da se sada ne osjeća odgovornim ni za što. 

Gradonačelnik je rekao da je njegov posao da primi i da će uvijek primati sve investitore koji 

su zainteresirani za ulaganje u Kninu, ali da on osobno nije obećavao nikakvo zapošljavanje. 

 

 

Sjednica je završena u 19:19. 

 

 

 

           ZAPISNIK  SASTAVILA                               PREDSJEDNIK 

           Tatjana Plavčić, mag. oec.                                          Dragan Miličević, mag. catech. 


